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NOTIFICATION
The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

	1.
	Notifying Member: United States of America 

If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):

	2.
	Agency responsible: Agricultural Marketing Service (AMS), Department of Agriculture (USDA) [1040]
Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:
Please submit comments to: USA WTO TBT Enquiry Point
Email: ncsci@nist.gov 

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [X], 2.10.1 [ ], 5.6.2 [ ], 5.7.1 [ ], other:

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable): Non-organic agricultural substances. Food products in general (ICS: 67.040)

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document: National Organic Program (NOP); Sunset 2015 Amendments to the National List (4 pages, in English)

	6.
	Description of content: This proposed rule would address recommendations submitted to the Secretary of Agriculture (Secretary) by the National Organic Standards Board (NOSB) following their October 2014 meeting. These recommendations pertain to the 2015 Sunset Review of substances on the U.S. Department of Agriculture's (USDA) National List of Allowed and Prohibited Substances (National List). Consistent with the recommendations from the NOSB, this proposed rule would remove two non- organic agricultural substances from the National List for use in organic handling, fortified cooking wines--marsala wine and sherry wine. This proposed rule would also remove two listings for synthetic substances allowed for use in organic crop production on the National List, streptomycin and tetracycline, as their use exemptions expired on 21 October 2014.

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable: Prevention of deceptive practices and consumer protection

	8.
	Relevant documents: 80 Federal Register (FR) 45499, 30 July 2015; Title 7 Code of Federal Regulations (CFR) Part 205. Will appear in the Federal Register when adopted.

	9.
	Proposed date of adoption: To be determined
Proposed date of entry into force: To be determined

	10.
	Final date for comments: 31 August 2015

	11.
	Texts available from: National enquiry point [ ] or address, telephone and fax numbers and email and website addresses, if available, of other body:
https://members.wto.org/crnattachments/2015/TBT/USA/15_3129_00_e.pdf 
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	原文：英语


通             报

以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员：美国

如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：美国农业部（USDA）农产品销售局(AMS) [1040]

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [X ], 2.10.1 [  ], 5.6.2 [  ], 5.7.1 [  ], 其他: 

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号): 非有机农业物质。食品综合。

ICS: 67.040  

          HS: 9817

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言: 国家有机计划（NOP）；日落2015国家列表修订（4页，英语）

	6.
	内容简述: 本法规提案处理2014年10月会议之后国家有机标准委员会（NOSB）提交给农业部长（部长）的建议。建议涉及美国农业部（USDA）国家允许物质和禁止物质列表（国家列表）中的物质2015年日落复审。为了与NOSB的建议一致，本法规提案拟从国家列表中撤销2种有机处理中使用的非有机农业物质，烹调用强化葡萄酒－玛莎拉酒和雪利酒。本法规提案还撤销了国家列表中有机作物生产允许使用的2种合成物质的列表项目，链霉素和四环素，因为它们的使用免除于2014年10月21日到期。

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质:防止欺诈行为和消费者保护

	8.
	相关文件: 2015年7月30日联邦纪事(FR)第80卷第45499页；联邦法规法典(CFR)第7编第205部分。批准时公布在联邦纪事。

	9.
	拟批准日期:  
拟生效日期:  
	
	待定

待定

	10.
	提意见截止日期: 2015/08/31

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  



